
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2024/25:1205 Finansiering av Statens fastighetsverk

Statens fastighetsverk (SFV) fyller en viktig funktion i sitt arbete med att 
förvalta kulturhistoriskt viktiga byggnader för kommande generationer. Tyvärr 
var SFV under den förra regeringen i många år underfinansierat, vilket märktes 
tydligt ute i landet. Det gjorde förstås extra ont i ett halländskt hjärta att se 
Varbergs fästning förfalla och inte få det underhåll som behövdes. Denna 
befästning, med anor tillbaka till sent 1200-tal, är inte bara ett av Hallands utan 
hela Sveriges viktigaste kulturarv.

Det var därför mycket positivt att regeringen tillsammans med 
Sverigedemokraterna i 2024 års budget avsatte höjda anslag till SFV. Att dessa 
medel kommer väl till nytta, exempelvis på Varbergs fästning, ser vi prov på nu 
när projekt för såväl den yttre muren som den gamla fängelsebyggnaden håller 
på att startas. Frågan är bara om de ökade anslagen är tillräckliga. När SFV:s 
fastighetsdirektör intervjuades och tillfrågades om ekonomiska behov nämndes 
betydligt högre belopp än vad som sedan tilldelades.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Niklas Wykman:

 

Bedömer statsrådet och regeringen att SFV kan utföra sitt viktiga uppdrag på 
ett tillfredsställande vis med nuvarande budget, eller kan det bli aktuellt med 
ökade anslag för 2026?

………………………………………

Erik Hellsborn (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-23
Besvaras senast
2025-06-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


